

ပြည်သူ့လူထုမှ ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့သည့် ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေးအတွက် သင်၏ရွေးချယ်စရာများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားပါ

မက်ဒီကဲဒ် (Medicaid) - အကျိုးဝင်သည့် မေလ်ဝေါ့ကီးကောင်တီတွင်း နေထိုင်သူတစ်ဦးဖြစ်သည့်အတွက် သင်၏ ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေး နှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များအတိုင်း ပြည့်မှီရန် သင့်အနေဖြင့် အောက်ပါအစီအစဉ်များထဲမှ ရွေးချယ်နိုင်စွမ်း ရှိနိုင်ပါသည်။

- **မိသားစုစောင့်ရှောက်ရေး (Family Care)** က သင်၏ ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများကို ကာပေးသော်လည်း သင်၏ ပင်မစောင့်ရှောက်မှု (ဥပမာ - ဆရာဝန်ထံမှ လာရောက်ကြည့်ရှုမှု နှင့် ဆေးစစ်မှုများ) နှင့် ရုတ်တရက် စောင့်ရှောက်မှု (အရေးပေါ် စောင့်ရှောက်မှု နှင့် ဆေးရုံတက်ရောက်မှု ကို မက်ဒီကဲဒ် (Medicare) နှင့်/သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် (Medicaid) တို့မှ သီးခြား ကာပေးပါမည်။
- သင်၏ ရေရှည်၊ ပင်မ နှင့် ရုတ်တရက်စောင့်ရှောက်မှု တို့အား ဆေးဝါးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်အတူ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် နှင့် ကာပေးရန် **Partnership** က မက်ဒီကဲဒ် နှင့် မက်ဒီကဲဒ်ကို အသုံးပြုပါသည်။
- သင်၏ ရေရှည်၊ ပင်မ နှင့် ရုတ်တရက်စောင့်ရှောက်မှု တို့အား ဆေးဝါးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်အတူ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် နှင့် ကာပေးရန် **Partnership** က မက်ဒီကဲဒ် နှင့် မက်ဒီကဲဒ်ကို အသုံးပြုပါသည်။
- **အသက်အရွယ်ကြီးသူများအတွက် အစီအစဉ်အရာပါဝင်သည့်စောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ အစီအစဉ် (PACE)** ကို အသက် ၅၅ နှစ် နှင့် အထက်ရှိသူများအတွက် ရရှိနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ရေရှည်၊ ပင်မ နှင့် ရုတ်တရက်စောင့်ရှောက်မှု တို့အား ဆေးဝါးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်အတူ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် နှင့် ကာပေးရန် ယင်းက မက်ဒီကဲဒ် နှင့် မက်ဒီကဲဒ်ကို အသုံးပြုပါသည်။ အကယ်၍ တက်ရောက်ရန် သင်ရွေးချယ်ပါက အချို့သော ဝန်ဆောင်မှုများကို PACE နေပိုင်းစင်တာ တွင် ပေးအပ်နိုင်ပါသည်။
- **ထည့်သွင်းခြင်း၊ လေးစားခြင်း၊ ကျွန်ုပ် ကိုယ်တိုင်ညွှန်ကြားခြင်း (IRIS)** ဆိုသည်မှာ သင့်အတွက် အရေးအကြီးဆုံးဖြစ်သည်ဟု သင်ဆုံးဖြတ်သည့် ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေး လိုအပ်ချက်များကို ကာပေးသော ကိုယ်တိုင် ညွှန်ကြားသည့် အထောက်အကူအစီအစဉ် ဖြစ်ပါသည်။ အချို့သော ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေးလိုအပ်ချက်များကို သင်၏ ရုတ်တရက် နှင့် ပင်မ စောင့်ရှောက်ရေး လိုအပ်ချက်များနှင့်အတူ မက်ဒီကဲဒ် နှင့်/သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် တို့မှ ကာပေးပါလိမ့်မည်။

သို့မဟုတ် ဆရာဝန်ထံ သွားရောက်မှုများ နှင့် အခြား ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများကို ကာပေးရန် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် (ခေါင်းစဉ် ၁၉) **ဖော်ဝါဒ် ကတ် (Medicaid (Title 19) Forward Card)** ကို သင် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

အဆိုပါ အစီအစဉ်များ နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် မေလ်ဝေါ့ကီးကောင်တီတွင်း ရရှိနိုင်သည့် အခြားအစီအစဉ်များ နှင့်ပတ်သက်၍ ထပ်ဆောင်းအချက်အလက်များ ရရှိလိုပါက မသန်စွမ်းမှုဆိုင်ရာ ရင်းမြစ်စင်တာကို ဆက်သွယ်ပါ။ ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များကို ဤလက်ကမ်းစာစောင်၏ နောက်ဖက်အကွက်တွင် တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။



1220 W. Vliet St.
Suite 300
Milwaukee, WI 53205

(414) 289-6660

ဖက်စ် နံပါတ် - (414) 289-8570

TRS: 711

DSD@milwaukeecountywi.gov

county.milwaukee.gov/DSD



DHHS | Department of Health & Human Services

Together, creating healthy communities.

မေလ်ဝေါ့ကီးကောင်တီတွင်း နေထိုင်ကြသော အသက် ၁၈-၅၉ နှစ်အတွင်း ရှိသူများအတွက် ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေး နှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ရွေးချယ်စရာများ



DSD | Disabilities Services Division

ကျန်းမာရေး နှင့် လူသားရေး ရာဝန်ဆောင်မှုများဌာန၏ ဌာနခွဲတစ်ခု

မေလ်ဝေါ့ကီးကောင်တီ မသန်စွမ်းမှုဆိုင်ရာ ရင်းမြစ်စင်တာ



တည်းဖြတ်ချက် - ၂၀၁၈ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ

မသန်စွမ်းမှုများရှိကြသည့် အသက် ၁၈ နှစ်မှ ၅၉ နှစ်အတွင်းရှိ အရွယ်ရောက်ပြီးသူများအတွက် ပြည်သူ့လူထုမှ ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့သည့် ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ ရွေးချယ်စရာများ



ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ

မလေဝင်္ဂါကီးကောင်တီတွင်း ပဏ္ဍိတုလူထုမှ ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့သည့် ရေရှည်စောင့်ရှောက်ရေးဆိုင်ရာ ရွေးချယ်စရာများ

	မိသားစုစောင့်ရှောက်ရေး (FAMILY CARE)*	PARTNERSHIP (သို့မဟုတ် အသက် ၅၅ နှစ် အရွယ် သို့မဟုတ် အထက်ရှိသူများအတွက် PACE)*	IRIS**	မက်ဒီကဲဒ် (ခေါင်းစဉ် ၁၉) “ဖော့ဝါဒ် ကတ်” (MEDICAID (TITLE 19) “FORWARD CARD”)
ဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူ (များ)	ကျွန်ုပ်၏ ရွေးချယ်မှု (MyChoice) အသိုင်းအဝိုင်း စောင့်ရှောက်ရေး၊ အင်ကော့ပီရေးရှင်း (Community Care, Inc.)	အသိုင်းအဝိုင်း စောင့်ရှောက်မှု၊ အင်ကော့ပီရေးရှင်း (Community Care, Inc.) iCare	Advocates4U Connections First Person TMG	
ဝန်ဆောင်မှု ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရေး/စောင့်ရှောက်ရေး စီမံခန့်ခွဲမှု ဝန်ဆောင်မှုများအား စီစဉ်ခြင်း နှင့် မျက်မြင်မြတ်ရှိအောင် ထားရှိရာတွင် ကူညီပါသည်	ပါဝင်သည်အရာ - သင်သည် သူနာပြု နှင့် စောင့်ရှောက်ရေးမန်နေဂျာတစ်ဦး နှင့်အတူ အလုပ်လုပ်ပါမည်	ပါဝင်သည်အရာ - သင်သည် အထူးကုဆရာဝန်၊ သူနာပြုစုရေး လေ့ကျင့်လုပ်ဆောင်သူ၊ သူနာပြု၊ နှင့် လူမှုဝန်ထမ်းတစ်ဦး နှင့်အတူ အလုပ်လုပ်ပါမည်	ပါဝင်သည်အရာ - သင်သည် ငွေရေးကြေးရေး ဝန်ဆောင်မှုများ အေဂျင်စီ နှင့် လွတ်လပ်သော တိုင်ပင်အကြံပေးရေး အေဂျင်စီတစ်ခုနှင့် အတူအလုပ်လုပ်ပါမည်	ပါဝင်သည်
အိမ်တွင်း ကျန်းမာရေး သို့မဟုတ် တစ်ကိုယ်ရေ စောင့်ရှောက်မှု အိမ်တွင်း ကျန်းမာရေး ဆိုသည်မှာ သင်၏အိမ်တွင် ပေးအပ်သည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဖြစ်ပြီး၊ တစ်ကိုယ်ရေစောင့်ရှောက်ရေးက သင့်အား ရေချိုးခြင်း၊ အဝတ်အစားဝတ်ဆင်ခြင်း နှင့် အိမ်သာ အသုံးပြုခြင်းကဲ့သို့သော အလုပ်များတွင် ကူညီပေးပါသည်။	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	သင်၏ မက်ဒီကဲဒ်/မက်ဒီကဲဒ် ဖော်ဝါဒ် ကတ်ဖြင့်ဆိုပါက ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်
ထောက်ပံ့ပေးသည့် အိမ်တွင်းစောင့်ရှောက်ရေးက အစားခြင်း၊ အလှအပြင်ဆင်ခြင်း၊ နှင့် ချက်ပြုတ်ခြင်း နှင့် သန့်ရှင်းခြင်း ကဲ့သို့သော သင့်အိမ်ပတ်လည်တွင် လုပ်စရာများ လုပ်ဆောင်ရာတွင် ကူညီပေးပါသည်။	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
သူနာပြုစောင့်ရှောက်ရေးဌာနတွင် စောင့်ရှောက်မှု	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် သူနာပြုစောင့်ရှောက်ရေးဌာန၏ စောင့်ရှောက်ရေးအဆင့်ကို ပြည့်မီရပါမည်။
အထောက်အကူဖြင့် နေထိုင်ခြင်း/အရွယ်ရောက်ပြီးသူ မိသားစုနေအိမ်တစ်ခုအတွင်း နေထိုင်ပြီးစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ၊ အသိုင်းအဝိုင်းအခြေပြု နေထိုင်စောင့်ရှောက်ရေးဌာန၊ သို့မဟုတ် စဉ်ဆက်မပြတ် စောင့်ရှောက်သည့် အငြိမ်းစားအသိုင်းအဝိုင်း သင်လိုအပ်ချိန်တွင် သင့်အားကူညီရန် လူများရှိနေသည့် ဆက်တင်အဆင်အပြင်တစ်ခု အတွင်း မိမိဖာသာနေထိုင်ခြင်း။	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
အရွယ်ရောက်ပြီးသူ နေပိုင်းစောင့်ရှောက်ရေး/ နေပိုင်း ဝန်ဆောင်မှုများ အရွယ်ရောက်ပြီးသူ နေပိုင်းစောင့်ရှောက်ရေးဆိုသည်မှာ နေပိုင်း အချိန်အတောအတွင်း သင်သွားရောက်ရန်အတွက် နေရာတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
ကြားဖြတ် စောင့်ရှောက်ရေး ကြားဖြတ် စောင့်ရှောက်ရေး ဆိုသည်မှာ သင်၏ ပင်မ စောင့်ရှောက်မှုပေးအပ်သူအား ကူညီရန်ဖြစ်ပါသည်။	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
အိမ်တိုင်ရာရောက် ပို့ဆောင်သည့် စားသောက်ဖွယ်ရာများ	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
း အိမ်ကို မွမ်းမံပြင်ဆင်မှုများ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းပြီး အလွယ်တကူ လက်လှမ်းမီအောင် ပြုလုပ်ရန် သင်၏အိမ်ကို ပိုကောင်းမွန်အောင်မြင်တင်ခြင်း။	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်
အလုပ်အကိုင် ဝန်ဆောင်မှုများ	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
နေ့စဉ် ရှင်သန်နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများ လေ့ကျင့်သင်ကြားရေး	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
ဆက်သွယ်ပြောဆိုရန် အကူအညီများ/ဘာသာပြန်ရန်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
လိုက်လျောညီထွေ ပြင်ဆင်ထားသည့် ပစ္စည်းများ နှင့်/သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများ	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	
နာတာရှည်စောင့်ရှောက်ရေးဌာန သင့်ထံတွင် အသက်ရှင်သန်မှု အကန့်အသတ်ရှိသည့် နာမကျန်းမှုတစ်ခုရှိပါက သင် သွားရန်နေရာတစ်ခု	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်
ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ စကားပြော၊ သို့မဟုတ် အလုပ်အကိုင်ဆိုင်ရာ ကုထုံး	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်	ပါဝင်ပါသည်
ဘီးတပ် ကုလားထိုင်များ နှင့်/သို့မဟုတ် အခြား ရွေ့လျားနိုင်သည့် ကိရိယာပစ္စည်း	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်	ပါဝင်ပါသည်
တစ်ခါသုံး ဆေးမက်ဆိုင်ရာ အထောက်အပံ့များ ဆီးဝမ်းမထိမ်းနိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်သည့် ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ လက်အိတ်များ သို့မဟုတ် အခြားအထောက်အပံ့များကဲ့သို့သော ပစ္စည်းများ	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်	ပါဝင်ပါသည်
စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး သို့မဟုတ် ဆေးဝါး/အရက်စွဲမှု ကုသရေးဆိုင်ရာ	ပါဝင်ပါသည်	ပါဝင်ပါသည်	မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်	ပါဝင်ပါသည်
အထူးကုဆရာဝန် ဝန်ဆောင်မှုများ	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် ပံ့ပိုးသူ ကွန်ရက်တွင်းရှိ ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် ဆရာဝန်များကို အသုံးပြုပါမည်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် မက်ဒီကဲဒ် ပထမ (Medicare first) ကို အသုံးပြုရပါမည်
ဆေးရုံတက်ရောက်ရန်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် အရေးပေါ်အခြေအနေမှလွှဲပြီး ကွန်ရက်တွင်းရှိ ဆေးရုံများကို အသုံးပြုရမည်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် မက်ဒီကဲဒ် ပထမ (Medicare first) ကို အသုံးပြုရပါမည်
ညွှန်ကြားချက်များ	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	PACE/FCP မက်ဒီကဲဒ် အပိုင်း ဘ မှတဆင့် သို့မဟုတ် သင့်၏ ပံ့ပိုးစောင့်ရှောက်သူ ကွန်ရက်မှတဆင့် ပါဝင်ပါသည်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် မက်ဒီကဲဒ် အပိုင်း ဘ ပထမ (Medicare Part D first) ကို အသုံးပြုရပါမည်
သွားဖက်ဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်ရေး	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် မက်ဒီကဲဒ် ပထမ (Medicare first) ကို အသုံးပြုရပါမည်
ခြေထောက်ပိုင်းဆိုင်ရာ	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် မက်ဒီကဲဒ် ပထမ (Medicare first) ကို အသုံးပြုရပါမည်
အမြင်ပိုင်းဆိုင်ရာ	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်	ဤဝန်ဆောင်မှုအတွက် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော့ဝါဒ် ကတ်ကို အသုံးပြုပါ	ပါဝင်ပါသည်။ သို့သော် မက်ဒီကဲဒ် ပထမ (Medicare first) ကို အသုံးပြုရပါမည်

*စည်းမျဉ်းပေါင်းစုံပါသည့် အဖွဲ့တစ်ခု၏ အကူအညီဖြင့် မိသားစုစောင့်ရှောက်ရေး သို့မဟုတ် Partnership/ PACE တွင်း ပါဝင်သူများသည် စီမံခန့်ခွဲစောင့်ရှောက်ရေး အဖွဲ့အစည်းများ (Managed Care Organizations) မှ ကမ်းလှမ်းသည့် ကွန်ရက်ထဲမှ ငှင်းတို့၏ ရေရှည်စောင့်ရှောက်မှု ပေးအပ်သူများ (နှင့် Partnership ဖြင့် ကျန်းမာရေး ပံ့ပိုးပေးသူများ) ကို ရွေးချယ်ပါသည်။ Community Care မှ ကမ်းလှမ်းသည့် PACE ဖြင့်သာ **IRIS တွင်း ပါဝင်သူများက ဝန်ဆောင်မှုများ၊ အထောက်အကူများ နှင့် ကုန်ပစ္စည်းများကို တစ်ဦးချင်းစီအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် ဘတ်ဂျက်ပမာဏ တစ်ခုဖြင့် ဝယ်ယူပါသည်။ပါဝင်သူများက ဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးပေးသူများကို တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် အလုပ်ခန့်အပ်ရေး အေဂျင်စီတစ်ခု၏ အကူအညီဖြင့် ဝယ်ယူခြင်း နှင့် ငှားရမ်းခြင်း ပြုလုပ်ပါသည်။

မှတ်ချက်များ - အက်စ်တီတ် ရီကောဗာရီ (Estate Recovery) ပြဌာန်းချက်များက မိသားစုစောင့်ရှောက်ရေး (Family Care)၊ Partnership/PACE နှင့် IRIS တို့ကို အသုံးပြုပါသည်။ PACE တွင်း ပါဝင်သူများက ဆေးညွှန်း စရိတ်မျှပေးမှုများ သို့မဟုတ် လျော့ချနိုင်သောအရာများအတွက် မပေးချေပါ။ ဝန်ဆောင်မှုများ ဝယ်ယူရန် သင်၏ မက်ဒီကဲဒ် နှင့်/သို့မဟုတ် မက်ဒီကဲဒ် ဖော်ဝါဒ် ကတ်တို့ကိုအသုံးပြုချိန်တွင် အကျုံးဝင်သည့် စရိတ်မျှပေးချေမှုများ ရှိနိုင်ပါသည်။ အထောက်အကူဖြင့် နေထိုင်ရေး/ ဌာနတွင်နေထိုင်စောင့်ရှောက်ရေးအတွက် အခန်းခ နှင့် စားသောက်စရိတ်များလည်း ရှိပါသည်။ စရိတ်မျှပေးမှုများ သို့မဟုတ် ကုန်ကျစရိတ်များ တစ်ခုခုနှင့်ပတ်သက်၍ သင်၏ စည်းမျဉ်းပေါင်းစုံပါဝင်သည့်အဖွဲ့က သင့်အား အသိပေးပါမည်။ ဝန်ဆောင်မှုများ လက်ခံမရရှိမီ အကျုံးဝင်သက်ရောက်မှုရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်ရပါမည်။ အကျုံးဝင်သက်ရောက်မှု ရှိမရှိနှင့်ပတ်သက်ပြီး မေလ်ဝေါ့ကီးကောင်တီ၏ မသန်စွမ်းမှုဆိုင်ရာ ရင်းမြစ်စင်တာကို သင် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။